



编号 : MSMDA/SP-OpeHse/2019/01
日期 : 2018 年 12 月 1 日

敬致 : 全体会员

事项: 2019 己亥年新春自由餐团拜

本会谨订于 2019 年 2 月 15 日 (农历正月十一), 举办上述团拜聚会, 详情
下列:

日期 : 2019 年 2 月 15 日 (星期五)

时间 : 上午 11 时 30 分至下午 2 时 30 分

地点 : 东湖海鲜酒家 Copper Mansion

18B, Jalan 51a/223, Seksyen 51a, 46100 Petaling Jaya, Selangor
(Tel : 03-7932 7777)

本会冀通过此团拜聚会, 提供会员与同业、厂家、银行界等企业界人士一个
交谊的平台; 希望大家趁此新春佳节, 欢聚一堂, 增进商谊, 促进联系。

敬请各位会员踊跃出席参与。为方便安排餐会, 请於 **2019 年 1 月 18 日或之
前**示覆本会秘书处为祈。

预祝各位“生意兴隆, 吉祥如意, 恭贺新禧”!

马来西亚钢材五金商会
会长 黄汉川 谨启



Our Ref : MSMDA/SP-OpeHse/2019/01

Date: 1st December, 2018

To All Members,

Re : MSMDA Chinese Lunar New Year Open House 2019

An Open House buffet luncheon celebration for the coming Chinese Lunar New Year 2019 will be held by our Association as follows:

Date : 15th February, 2019 (Friday)
Time : 11.30 a.m. to 2.30 p.m.
Venue : Copper Mansion
18B, Jalan 51a/223, Seksyen 51a, 46100 Petaling Jaya, Selangor
(Tel : 03-7932 7777)

This gathering provides a platform and opportunity for all of us to meet, to liaise with one another and to strengthen the relationship with steel millers, business associates and bankers.

All members are cordially invited to participate in the event. Your kind attention and participation will ensure the event a success.

To ensure smooth luncheon arrangement, kindly confirm your attendance to our secretariat on or before **18th January, 2019**

Thank you for your kind support and best wishes to everyone for a good and prosperous Chinese New Year "**Gong Xi Fa Cai**"

Ooi Hung Hock
President of MSMDA